
Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Op 15 augustus 2023 vernamen wĳ via de lokale omroep het volgende. Bewoners van het blok van Gendt
(het gebied tussen Nolensplein en Noord Buitensingel) hebben zelf een voorstel gemaakt om de
verkeersveiligheid te verbeteren. Dit om hun (verkeers)drukke wĳk te ontzien en te verbeteren. De
bewoners worden vriendelĳk bedankt voor hun inzet maar krĳgen tegelĳk te horen dat de gemeente zelf
bezig is met het maken van beleid op dit onderwerp. De bewoners zĳn uiteraard erg teleurgesteld door
deze reactie. Bewoners laten dan ook duidelĳk weten hier geen genoegen mee te nemen.

Ook de VVD is wederom teleurgesteld in deze kwestie. Verkeersveiligheid staat hoog op de agenda bĳ
de VVD. Wĳ vinden dit dan ook alweer het zoveelste voorbeeld waar bewoners met het
standaardantwoord (we zĳn bezig met het maken van beleid) worden afgescheept. Meerdere keren
heeft de VVD het onderwerp Verkeersveiligheid aangekaart en zelfs via een website in kaart gebracht.
Helaas wordt hier tot op de dag van vandaag weinig of geen gehoor aan gegeven. Dorpen, wĳken en
straten voelen zich afgescheept met nikszeggende cĳfers en resultaten die ver van de werkelĳkheid
afstaan. Of in ieder geval wordt dit zo ervaren door burger. 

Wat de VVD betreft moet er nu eindelĳk beleid komen op verkeersveiligheid in Venlo.

Vraag 1
Herkent het college het probleem en de vraag van bovengenoemde bewoners van het Blok van Gendt.

Vraag 2 
Is het college bereid om alsnog met deze bewoners in gesprek te gaan en samen met hun te zoeken
naar een passende oplossing.

Vraag 3 
Is het college er zich van bewust dat inwoners zich op dit onderwerp totaal niet gehoord voelen en erger
nog zelfs in de steek gelaten voelen?

Vraag 4 
Is het college zich bewust van het feit dat Venlo wat verkeersveiligheid achter de feite aanloopt en een
fikse achterstand heeft.
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Vraag 5
Is het college bereid om samen met de VVD aan de slag te gaan met het onderwerp verkeersveiligheid.

Vraag 6
Op welk termĳn komt het college met concrete beleidsvoorstellen en heldere plannen inclusief
tĳdslĳnen voor uitvoering met betrekking tot verkeersveiligheid knelpunten binnen de Gemeente Venlo? 


